
Protokoll – styremøte 

 

Til : Styret - VTSK 
Fra : Christopher Fevang 
Kopi : Vara 
Tid : Tirsdag 31.januar 2023 
Sted : Idrettens Hus, Stadionveien 5, 3214 Sandefjord 
Møtenr : Styremøte nr 9, 2021-2023/VTSK 

Tilstede: Johnny Mortensen, Hanne Bakke Arvesen (Teams), Dag Nielsen, Christian Berg, Kay 
Kittelsen, Aud Torild Stensrød, Pia Groven-Robertsen 

Ikke møtt: John Haagen Gjems, Einar Aabrekk, Bjørnar Pettersen 

 

 

Sak nr. 33, 2021-2023/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken: Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: Godkjent 

Orientering fra gren 
Hopp:  
Samarbeid med Agder fungerer bra. Må kanskje se litt mot Buskerud også. 
Hopptreff i Vikersund – 2 lag.  
Kretsmesterskap 18.februar.  
Christopher sjekker hoppsiden til VTSK på Facebook slik at den blir knyttet opp mot hovedsiden til 
VTSK på Facebook.   
Telenorkarusell arrangeres av 3 klubber 
Litt tynn deltakelse i Hovedlandsrennet 
VTSK stiller sterkt i Solan. 

Langrenn: 
Bra renndeltakelse på KM 
Vurdere antall KM-renn i en sesong, da det kan vannes litt ut 
Sterke resultater i NC jr 

Alpint: 
KM neste helg.  
Måtte avlyse første renn av Lifjellcup på grunna av lav renndeltakelse 
Pia sjekker alpinside på FB, og gir Christopher eventuelt administratorrolle. Ellers må siden opprettes 
Bekymring rundt aktivitet og om lav aktivitet skyldes kostnader knyttet mot kjøp av heiskort. 
Christopher sjekker sentralt muligheten for rabatterte heiskort for utøvere tilknyttet alpinklubber.  
 
Telemark: 
Skarphedin er igang med aktivitet.  
Lifjell alpinanlegg har strømsparing så det er kuttet ned fra 2 til 1 kveld. Litt dumt for aktiviteten, men 
de har det moro.  



Orientering fra styret 
NSF: 
Gjennomgang saksliste fra skistyret. Det er satt av én million til merkevareprosjekt som skal 
implementeres gradvis fra våren 2023.  

Utlyst stilling som Generalsekretær i Norges Skiforbund har fått bra med søkere. Frist utløpt. Intervju 
starter denne uken. Ansettelse i februar/mars 
 

Orientering fra administrasjon 
Kretsting: 
4 av 17 har sagt ja til å sitte i sitt verv videre. Betydelig jobb for valgkomiteen. Christopher har dialog 
med valgkomiteen for videre arbeid.   
 
Skiklubbutvikler 
Begynner å få bra med forespørsler fra klubbene i kretsen 
Siste tiden har han deltatt på para-samlinger, trenersamlinger, renn og rekrutteringstiltak i klubb.  
Alle grener oppfordres til å bruke Einar 
 

Økonomi:  
Regnskapsrapport pr 31.desember 2022 viser et overskudd på kr. 256.097. 

Administrasjon:  38.040 
Alpint:    -59.060 
Hopp/kombinert: -55.340  
Langrenn:   -88.944 
Grenland Ski:   -59.962 
Nordre Vestfold:   
Kretslag VTSK:   -24.854 
Telemark:   -5.978 
 

Tema før utkast til årsregnskap settes opp: 
Regnskapsfører har gjort opp egenkapitalen til TNV mot det som ble betalt ut i desember. 
Det er likevel noe som er litt uklart rundt dette. 
Det står igjen to saldoer på konto i regnskapet som jeg mener muligens hørte til oppgjøret/salg av 
smørevognen. Konto 1242 kr. 131492,50 og konto 1400 kr 33.125 i balansen. 
Det dreier seg om utstyr som ble aktivert (balanseført) 2021 mot reduserte kostnader samme år for 
TNV. Det var et ønske om å få positiv egenkapital for gruppen som regnskapsfører forsto var målet 
med denne aktiveringen. Dersom utstyret fortsatt er i kretsens eie, er dette ikke noe problem. Da 
avskrives det videre. Om det er solgt eller kassert, sitter kretsen med en verdi i balansen som ikke er 
reell. Denne må da nedskrives (kostnadsføres) og belastes kretsen. Dersom utstyret er solgt med 
smørevognen (vare eid av TNV), burde verdiene på konto 1242 og 1400 vært trukket fra før 
oppgjøret til klubbene. 
Christopher følger opp 

 

 



 

Sak nr. 34, 2021-2023/VTSK – Fordeling av post 3-midler 
Kort om saken: 

 
NSF har laget 3 forslag til alternativer til fordeling av post 3 midler – totalt ca. 1,8 millioner.  
Per i dag så har ikke rekrutteringsavdelingen noen «frie» midler til å drive utviklingsarbeid, eller 
«spille» kretser og skiklubbutviklere gode. Har også måtte begrense fysiske samlinger for både 
skiklubbutviklere og administrasjonen, da budsjettet i NSF er kuttet til beinet i 2023. Det vil også 
kunne påvirke drift av skiklubbutviklere. Kretsledere kalles inn til teamsmøte for å diskutere saken og 
enes om ett av alternativene, og det er ønskelig at hver enkelt krets enes internt om ett av 
alternativene i forkant. Vedlagt ligger alternativene.  

Vedtak: VTSK stemmer for alternativ 3 når kretsene samles for å bli enige om alternativ. «Hele potten 
fordeles til krets jevnt over – 112.500,- kr på hver krets (eventuelt basert på en fordelingsnøkkel)» 

 

 

Vedlegg i mail: 
- Fordelingsalternativer post 3-midler 
- Regnskapsrapport per 31.12.2022 

 

 

______________________     _________________________  
Johnny Mortensen (styreleder)     Hanne Bakke Arvesen  

 

 

______________________     _________________________ 
Aud Torild Stensrød      Dag Nielsen 

 

 

_______________________     __________________________ 
Christian Berg       Kay Kittelsen 

 

 

_______________________     __________________________ 
John Haagen Gjems      Pia Groven-Robertsen 

 

______________________       
Christopher Fevang (adm.sjef) 


